



## JOURNALS

**No. 354A**

Wednesday, October 16, 2024

## JOURNAUX

**N<sup>o</sup> 354A**

Le mercredi 16 octobre 2024

### RETURNS AND REPORTS DEPOSITED WITH THE CLERK OF THE HOUSE

Pursuant to Standing Order 32(1), papers deposited with the Clerk of the House were laid before the House as follows:

— by Ms. Qualtrough (Minister of Sport and Physical Activity) — Response of the government, pursuant to Standing Order 109, to the 12th report of the Standing Committee on Canadian Heritage, "Safe Sport in Canada" (Sessional Paper No. 8510-441-473), presented to the House on Wednesday, June 19, 2024. — Sessional Paper No. 8512-441-473.

— by Ms. Sudds (Minister of Families, Children and Social Development) — Response of the government, pursuant to Standing Order 109, to the 25th report of the Standing Committee on Human Resources, Skills and Social Development and the Status of Persons with Disabilities, "Promoting and Encouraging Intergenerational Volunteerism" (Sessional Paper No. 8510-441-476), presented to the House on Wednesday, June 19, 2024. — Sessional Paper No. 8512-441-476.

### ÉTATS ET RAPPORTS DÉPOSÉS AUPRÈS DU GREFFIER DE LA CHAMBRE

Conformément à l'article 32(1) du Règlement, des documents remis au greffier de la Chambre sont déposés à la Chambre comme suit :

— par M<sup>me</sup> Qualtrough (ministre des Sports et de l'Activité physique) — Réponse du gouvernement, conformément à l'article 109 du Règlement, au 12<sup>e</sup> rapport du Comité permanent du patrimoine canadien, « La pratique sécuritaire du sport au Canada » (document parlementaire n<sup>o</sup> 8510-441-473), présenté à la Chambre le mercredi 19 juin 2024. — Document parlementaire n<sup>o</sup> 8512-441-473.

— par M<sup>me</sup> Sudds (ministre de la Famille, des Enfants et du Développement social) — Réponse du gouvernement, conformément à l'article 109 du Règlement, au 25<sup>e</sup> rapport du Comité permanent des ressources humaines, du développement des compétences, du développement social et de la condition des personnes handicapées, « Promouvoir et encourager le bénévolat intergénérationnel » (document parlementaire n<sup>o</sup> 8510-441-476), présenté à la Chambre le mercredi 19 juin 2024. — Document parlementaire n<sup>o</sup> 8512-441-476.